
Saksprotokoll i Samferdselsutvalet - 09.09.2015

Tom Skauge sette på vegne av SV og MDG fram forslag om tillegg til innstillinga og nytt pkt 2

1. .....men meiner den auka kapasiteten ikkje gjer eit godt nok tilbod til reisande som vel å la bilen stå.

2. Fylkesutvalet meiner det er ei hastesak å sleppe bussane køfritt frem med kollektivfelt på dei fire 

felts innfartsårane til Bergen sentrum.

Røysting

Fylkesrådmannen sitt forslag til innstilling vart samrøystes vedteke.

Tom Skauge sitt forslag til innstilling pkt 1 fekk 5 røyster (SV, A, MDG) og fall. 

Tom Skauge sitt forslag til innstilling pkt 2 fekk 6 røyster (SV, A, MDG, KRF) og fall.

Innstilling

Fylkestinget tek gjennomgangen av kapasiteten i kollektivtilbodet i Bergensområdet, samt planlagde tiltak 

for å auke kapasiteten, til orientering


